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  Tohtoročné leto defi citom slnka istotne netrpí. Odzrkadľuje sa to 
aj v návštevnosti kúpalísk. Aj svidnícke kúpalisko Aquaruthenia 
má čo návštevníkom ponúknuť v týchto horúcich letných dňoch. 

O návštevnosti, investíciách, cenách energií či rezervách 
hovoríme s prevádzkovateľom svidníckeho kúpaliska  

  Nielen o návštevnosti, ale aj o investíciách, cenách energií či rezervách, sme 
sa zhovárali s konateľom spoločnosti KM-SYSTÉM Prešov Jozefom Kráľom. 
Práve táto spoločnosť svidnícke kúpalisko prevádzkuje.  
  „Vo Svidníku pôsobíme od roku 2000. V roku 2017 sme otvorili celo-
ročný areál Aquaruthenia po rekonštrukcii existujúcej nedokončenej 
plavárni. Za túto možnosť ďakujem mestu Svidnik a to jeho vedeniu aj 
obyvateľom mesta Svidnik,“ zaspomínal konateľ spoločnosti KM-SYSTÉM 
Prešov Jozef Kráľ. 
  Za roky prevádzkovania sa areál pod taktovkou tejto prešovskej spoločnosti 

zmenil na nepoznanie. Stal sa vyhľadávaným miestom oddychu nielen pre 
domácich Svidníčanov a ľudí z kraja pod Duklou, ale na kúpalisku počuť aj 
poľštinu. Bazény, vlny, tobogany či wellness lákajú. 
  Čo za roky prevádzkovania na svidníckom kúpalisku vybudovali a do čoho 
investovali? „Dnes máme v areáli desať bazénov, pôvodne boli dva. 
Pribudli atrakcie pre deti i dospelých a za hlavnú atrakciu považujeme 
v lete umelé vlny a tobogany. Zároveň v celoročnom areáli ponúkame 
aj masáže v bazéne, wellness, detský bazén - detský svet a ubytovanie 
od roku 2023. Od roku 2015 sme doplnili areál o autokemping,“ dodal 
Jozef Kráľ, ktorého sme sa aj opýtali na obdobie pandémie. Borila sa s ním 
aj Aquaruthenia. „Bolo to veľmi ťažké obdobie, tak ako pre všetkých 
obyvateľov Slovenska, hlavne kvôli neistote, čo bude a čo sa má robiť. 
Niektoré dôsledky cítime aj dnes.“ 
  Neskôr zas škrt cez rozpočet urobil nárast cien energií. „Bolo to v období 

korony, pri jej konci. Energie išli pri plyne deväťkrát vyššie a elektrická 
energia štyrikrát. Zainvestovali sme znovu do regulácie technológii a 
zaizolovania budovy. Tiež sa prijali zmeny v prevádzke areálu počas 
zimnej sezóny,“ ozrejmil Jozef Kráľ. 
  Ako teda zvládali zvyšovanie cien energií? „Bolo a je to naďalej ťažké. 
Snažíme sa realizovať alternatívne zdroje energie, pri ktorých je ale 
diskutabilná návratnosť investície,“ odpovedal Jozef Kráľ. 
  Vstupné však za uplynulé obdobie nezvyšovali. „Vstupné držíme na tej 
istej úrovni od korony bez zásadnej zmeny. Uvedomujeme si, že aj naši 
návštevníci nemajú peňazí nazvyš a zdá sa, že náš prístup oceňujú.“
  Prešovská spoločnosť prevádzkujúca svidnícke kúpalisko chce aj naďalej 
pokračovať v rozvoji areálu. Aké majú plány do budúcnosti? „Chceli by sme 
pokračovať v rozvoji areálu, verím, že nájdeme dohodu aj s mestom 
Svidnik na ďalšej dlhodobej spolupráci, kde sa už slovne deklaroval 
záujem o spoluprácu na ďalšie obdobie. Zároveň sa snažíme spájať 
subjekty pôsobiace v oblasti cestovného ruchu nielen v meste Svidnik, 
ale aj v širšom regióne. Tiež sme si uvedomili, že veľa obyvateľov z okolia 
nevie o tom, že areál Aquaruthenia s bazénmi o teplote vody medzi 32 
- 36 stupňov funguje celoročne a je nastavený pre poskytnutie zdravia, 
oddychu a zábavy pre malých aj veľkých. 
  Záujem o naše celoročne aktivity sa zvýšil aj vďaka animáciám pre deti 
a cvičeniam, a masážam pre dospelých v poslednej zimnej sezóne. V 
lete sa organizujeme akcie ako sú animácie, kreslenie pre deti, Mimoni, 
balonár, propagácia remesiel z okolia, prezentácia múzea SNM-MUK. 
Chceme dlhodobo, aby areál Aquaruthenie nebol len o bazénoch, ale aj 
zábave a možno aj o získaní nových vedomostí o regióne pod Duklou,“ 
predstavil plány konateľ spoločnosti Jozef Kráľ. 
  V rozbehnutej letnej sezóne je ešte ťažko hodnotiť, aká bude. Slnečných 

letných dní je však viac ako po minulé 
roky. Aká je teda aktuálna návštev-
nosť? „Toto leto nám praje počasie, 
čo sa odrazilo aj na doterajšej náv-
števnosti, ale hodnotiť tento údaj 
budeme až po skončení sezóny.“
  V závere sa pozrime ešte na rezervy, 
ktoré svidnícke kúpalisko má. „Mys-
líme si, že sa malo o nás vie a na 
tomto fakte musíme popracovať 
kombináciou propagácie, inves-
tovaním do letného i celoročného 
areálu. Chceme zlepšiť kvalitu 
občerstvenia, vybavenie a ponuku 
autokempu. Doplniť areál o nove 
zaujímavosti a atrakcie,“ uzavrel 
Jozef Kráľ. 

(pn)

  Svidnícke kúpalisko sa stalo vyhľadávaným miestom oddychu nielen pre domácich 
Svidníčanov a ľudí z kraja pod Duklou, ale na kúpalisku počuť aj poľštinu. Bazény, vlny, 
tobogany či wellness lákajú... 

  Prešovská spoločnosť, ktorá prevádzkuje svidnícke kúpalisko, v 
meste pod Duklou pôsobí od roku 2000.  V roku 2017 otvorili celo-
ročný areál Aquaruthenia... Bazény sú nielen vonku, ale aj vo vnútri
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  Lykožrút neničí stromy len v Tatrách, ale aj v mestách. Príkla-
dom je Svidník, kde museli zrezať hneď desiatky stromov. Po 
napadnutí lykožrútom boli nebezpečné pre okoloidúcich. Pilčíci 
zasiahli v pravý čas.

Lykožrútom napadnuté stromy na Festivalovej ulici museli zrezať

  Na našich stránkach sme už pred týždňom informovali o výrube stromov. 
Mesto totiž na svojom facebookovom profi le konštatovalo, že bezpečnosť ob-
čanov je pre nich prvoradá, a preto museli pristúpiť k tomuto nepopulárnemu, 
no potrebnému opatreniu.
  „Mesto Svidník v uplynulých 
dňoch realizovalo plánovaný 
výrub stromov, ktoré boli iden-
tifi kované ako život ohrozujú-
ce. Tento krok bol nevyhnutný 
po dôkladnej odbornej analý-
ze, ktorá odhalila výrazné po-
škodenie niektorých stromov 
v lokalite Ulice Festivalovej vo 
Svidníku. 
  V oblasti sa celkovo nachádza 
45 stromov, ktoré sú napad-
nuté lykožrútom, 24 stromov 
bolo vyhodnotených ako život 
ohrozujúcich a 3 stromy spadli 
za posledný mesiac,“ konšta-
tovala svidnícka samospráva na 
Facebooku a riaditeľ Technických 
služieb mesta Svidník Lukáš 
Dubec pre naše noviny povedal: 
„Nechceli sme riskovať, že 
sa niečo stane nielen na ma-
jetku, ale hlavne na zdraví a 
životoch.“ 
  Pilčík Jozef Ferenc pridal svoj 
postreh tiež: „Tie stromy sú zni-
čené, lykožrútom napadnuté, 
to všetko schne a popadá, ohrozuje to aj bezpečnosť ľudí a podľa mňa 
to bolo treba aj skôr to už rezať. Z tých stromov už nie je nič.“ 
  Lykožrút zvykne napadnúť zväčša ihličnaté stromy vo vyšších polohách. 
Dôkazom sú Tatry, no ani nižšie položené lokality sa tomuto škodcovi, zdá sa, 
nevyhnú. „Nemáme s tým nejaké skúsenosti. Tu to bol prevažne ten smrek 
a zrejme toto aj spôsobilo, že sa tomu lykožrútovi zapáčilo aj u nás,“ 
poznamenal Lukáš Dubec s tým, že na problémy so stromami na pozemkoch 
Slovenského pozemkového fondu svidnícka samospráva upozorňovala dlhšie. 

Každý mesiac vyzerali horšie a čakať už nemohli.
  „V minulosti mesto Svidník a Technické služby mesta Svidník už viac-
krát upozornili Slovenský pozemkový fond, že stromy na ich pozemku 
sú napadnuté lykožrútom, sú suché, môžu spadnúť, a tak ohroziť nielen 
majetok, ale aj životy občanov. 
  Za posledný mesiac, kedy spadli 3 stromy, mesto Svidník opätovne 
požiadalo Slovenský pozemkový fond o výrub, napriek tomu, že sa na-

posledy odvolal na nedostatok fi nančných prostriedkov. Mesto Svidník 
dostalo súhlas na výrub na vlastné náklady. Odstránili sme preto 24 
napadnutých stromov, ktorých stav bol vyhodnotený ako život ohrozu-
júci,“ konštatovalo ešte mesto Svidník na Facebooku.
  „Čakali sme, či sa to nejakým spôsobom nezlepší, ale aktuálny stav už 
bol natoľko vážny, že sme museli urgovať túto vec a dostali sme súhlas, 
že na vlastné náklady výrub môžeme realizovať, tak sme k tomu pristúpi-
li,“ doplnil riaditeľ Technických služieb mesta Svidník. „Na začiatku si to 
človek ani nevšimne, že strom môže byť napadnutý lykožrútom, až potom 
vyschne jeden strom a keď skúmame ďalšie stromy, tak zisťujeme, že aj 
tam sú dierky a potom s tým už sa ťažko bojuje,“ ozrejmil Lukáš Dubec.
  Ako sme už uviedli, zo 45 napadnutých stromov teraz zrezali 24. Všetky 
priamo na mieste zoštiepkovali a skončili v mestskej kompostárni. 
  Zrezané stromy podľa Lukáša Dubca v podstate nemajú žiadnu drevársku 
hodnotu, pretože sú už spráchnivene, deravé vo vnútri. No a podľa riaditeľa 
Technických služieb mesta Svidník je viac než isté, že rovnaký osud čaká aj 
ostatné stromy.
  „Tie, ktoré ešte javia nejaké známky života, tak tie sme nechali a vlastne 
tie budeme po ďalších rozhodnutiach zrejme tiež rúbať, ale až na jeseň,“ 
uzavrel Lukáš Dubec.                  

                                        (ps)

V lokalite na Ulici Festivalovej sa nachádza 45 stromov napadnutých 
lykožrútom. Niektoré už zrezali... 

   Piatkové komplikácie na cestách a je jasné, že nielen piatkové. 
Po oprave cesty pri Giraltovciach v uplynulý piatok začali opra-
vovať úsek cesty medzi obcami Šarišský Štiavnik a Rakovčík. 
Práce si, samozrejme, vyžadujú dopravné obmedzenia.

   „Ono je to dobré, že sa začalo s prácami, lebo to v hroznom stave je tá cesta, 
ale v takú dobu a v takej premávke, tak to je tiež hrozné. V piatok popoludní 
to nie je moc dobrý nápad, predsa len tá premávka je v piatok popoludní 
oveľa väčšia ako v bežné dni,“ takto komentovali v uplynulý piatok popoludní 
motoristi začiatok prác, konkrétne frézovanie vozovky od horizontu Šarišský 
Štiavnik po obec Rakovčík. 
   Frézovať tento mimoriadne vyťažený medzinárodný cestný ťah začali za 
plnej premávky. Z oboch strán sa preto tvorili pomerne dlhé kolóny. Motoristi 
sa museli pripraviť na zdržanie. Frézovanie starého a poškodeného asfaltu 
je len začiatok. Pracovať sa bude do septembra. 
   „Oprava prebieha v rámci projektu „Veľkoplošné opravy ciest I. triedy v správe 
Slovenskej správy ciest. V tomto konkrétnom prípade ide o cestu I/21, úsek 
Giraltovce - Francovce - Rakovčík s dĺžkou 4,655 km. Práce v súčasnosti 
prebiehajú a mali by byť ukončené v septembri 2024. Celková hodnota diela 
je cca 813 000 EUR s DPH. V rámci tejto stavby sa opravuje aj „podúsek“ Ša-
rišský Štiavnik - Rakovčík s dĺžkou 1,420 km. Slovenská správa ciest pristúpila 
k opravám kvôli nevyhovujúcemu stavebno-technickému stavu vozovky na 

Obmedzenia na cestách - opravujú úsek medzi Š. Štiavnikom a Rakovčíkom 
ceste medzinárodného významu I/21 (E371). V rámci opravy budú vykonané  
tieto práce: frézovanie asfaltového krytu a podkladu, položenie bitúmenového 
spájajúceho postreku z modifi kovanej emulzie, bude položená obrusná a 
ložná vrstva vozovky z modifi kovaného asfaltu, utesnenia sa dilatačné škáry 
zálievkou za tepla a namaľuje sa vodorovné dopravné značenie,“ informovala 
hovorkyňa Slovenskej správy ciest v Bratislave Jana Lukáčová. 
   Tento ťah v smere od Prešova na Poľsko kompletne opravili pred ôsmymi 
rokmi. Denne tadiaľ prejdú tisícky kamiónov a cestu za osem rokov plátali už 
viackrát. Teraz hovoria o veľkoplošných opravách najhorších úsekov. „Istotne 
to nestačí, lebo o chvíľu to bude znovu rozbité, tak čo z toho,“ aj takto komen-
tovali situáciu motoristi. Svidnícky región pritom roky volá po rýchlostnej ceste 
R4. Štát aktuálne čaká na dodanie aktualizovanej štúdie realizovateľnosti. (ps)
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  Úrodu zbierajú v predstihu a sú spokojní. Drobní záhradkári 
vo Svidníku a okolí postupne napĺňajú svoje pivnice. Na to, že 
by zemiaky  vyberali zo zeme v polovici augusta, si nepamätajú.

Svidnícki záhradkári sú s tohtoročnou úrodou zeleniny či ovocia spokojní 

  Štefan Čobirka a Anton Berežňák sú bývalí kolegovia, stredoškolskí učitelia 
z Gymnázia DH vo Svidníku. Zemiakové brigády majú dodnes v pamäti.
  "Samozrejme, že áno, na zemiakové brigády sme so žiakmi chodili v 
septembri, ešte aj do polovice októbra,“ potvrdil Štefan Čobirka. Podľa 
jeho bývalého kolegu a záhradkárskeho suseda Antona Berežňáka tohto roku 
úrode pomohol májový dážď. „Kým však májový dážď prospel, teraz je, 
bohužiaľ, trošku sucho,“ povedal nám v uplynulú stredu Anton Berežňák, 
ktorý vysvetlil, že zemiaky tohto roku sadil 4. apríla, no a v pivnici ich má už 
asi dva týždne.
  Pravdou teda je, že po minulé roky by v takomto čase zemiaky boli ešte v 
zemi, no tentoraz ich museli vybrať. 
  „Teraz hlásia, že by malo pršať, no a to by už bolo zlé, lebo dážď by 
zemiaky zmočil a zase by sme museli čakať dva - tri dni, aby pôda 
trošku vyschla,“ povedal v uplynulú stredu Štefan Čobirka a mal pravdu, 
keďže hneď na druhý deň, teda vo štvrtok, vo Svidníku a v okolí popršalo. 
Časť zemiakov preto vykopal v stredu ráno a zvyšok večer. „Na to, aký bol 
suchý rok, tak sú veľmi pekné a žiadna chémia pri ich pestovaní nebola 
použitá. Všetky sú pekné, čisté. 

  Tie väčšie budú na 
konzum a maličké na 
sadenie. Všetko sa pre-
suší a dáva sa už potom 
do pivnice dole,“ opísal 
nám Štefan Čobirka svoj 
každoročný zvyk, keďže 
patrí k tým najskúsenej-
ším záhradkárom vo Svid-
níku a okolí. 
  Aj on, podobne ako An-
tom Berežňák, či mnohí 
ďalší záhradkári, má fó-
liovníky plné paradajok, 
paprík, uhoriek či fefe-
rónok.
  Dá sa preto konštatovať, 
že záhradkári vo svidníc-
kom regióne sú zväčša 
spokojní a  rovnako aj s 
úrodou ovocia - jabĺk či 
hrušiek, ale aj sliviek, či 
broskýň. Keďže však Šte-
fan Čobirka už nie je naj-
mladší, časť doterajších 
políčok spolu so synom 
a nevestou premenili na 
oddychovú zónu. 
  „Tak sme si minulý 
rok povedali, že tu po-
stavíme bazén a bude 
slúžiť deťom, i nám. Tak 
sme aj urobili a sme spokojní. Úroda ovocia či zeleniny nám všetkým 
postačuje, bude dosť pre nás i pre rodinu,“ dodal záhradkár a bývalý 
stredoškolský učiteľ Štefan Čobirka.

 (ps)

  Podľa Antona Berežňáka tohtoročnej dobrej 
úrode pomohol májový dážď... 

  Štefan Čobirka uplynulý týždeň vykopal 
posadené zemiaky... 
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  Šperkárka a dizajnérka Petra Toth putuje Slovenskom. V rámci 
Vyšperkovanej cesty Slovenskom na sklonku júna začala puto-
vanie po 25 tradičných regiónoch Slovenska. Uplynulý piatok 
navštívila aj kraj pod historickou Duklou. Prečítajte si, kde všade 
bola a čo všetko si pozrela.  

Šperkárka Petra Toth v rámci Vyšperkovanej cesty Slovenskom aj v kraji pod Duklou

  „Keď človek získa možnosť niečo 
ovplyvniť, je len na ňom, na čo a ako 
tento vplyv použije. Ja som sa roz-
hodla, že skúsim ukázať Slovensko 
mojimi očami a možno inšpirujem 
mnohých z vás na krátke 2 až 4 dňové 
výlety do regiónov,“ píše na sociálnej 
sieti šperkárka Petra Toth, ktorá v januári 

čítala analýzu cestovného ruchu na Slovensku. 
  Podľa údajov tvorí cestovný ruch na Slovensku približne 1,4 % HDP. V 
susednej Českej republike tvorí cestovný ruch 4 % HDP, v Poľsku 5,2 % 
a v Maďarsku 6,3 %. Je načase s tým niečo spraviť. Preto spustila projekt 
Vyšperkovaná cesta Slovenskom. 
  Ako prvý región si zvolila Severný Zemplín a v rodnej obci rodičov Andyho 
Warhola - v Mikovej otvorila pamätnú izbu venovanú mame umelca. Vo svojich 
príbehoch ukazuje miesta, ktoré navštívila, ale aj miesta, kam ukryla šperky. 
Práve tie si môže nálezca od šperkárky zadarmo zobrať. 
  Ako sme už spomínali uplynulý piatok so svojim vyšperkovaným autíčkom 
navštívila východné Slovensko. So svojou rodinou strávila tri dni na Šariši. 
Začala Svidníkom, neskôr sa presunula do susedného Bardejova a posledný 
deň navštívila Opálové bane.
  V našom kraji si pozrela drevené chrámy - Chrám sv. Mikuláša v Bodružali, 
Chrám presvätej Bohorodičky v Hunkovciach, Chrám Sv. Michala Archanjela 

v Ladomirovej. Jej pozornosti neunikol ani Dukliansky priesmyk a Údolie 
smrti. Neskôr sa už 
celá osádka vyšper-
kovaného autíčka 
premiestnila do Svid-
níka. 
  Nuž a dve majiteľ-
ky potešili aj šperky, 
ktoré mohli získať vo 
svidníckom skanze-
ne. Petra Toth na-
vštívila aj Vojenské 
múzeum vo Svidníku 
a pozrela si aj vonkaj-
ší areál s exponátmi. 
(pn, foto: facebook 

P. Toth, pn) 

Šperkárka a dizajnérka Petra Toth zaujala aj ženy 
v Ladomirovej. Stretli ju pred tamojším dreveným 
chrámom...  

Šperkárka pri drevenom chráme v Hunkovciach... 

Výherkyňa náušníc... 

Pozornosť pútalo aj po-
maľované autíčko...  
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   Svidnícky rodák, futbalista Robert Pich, sa vrátil na Slovensko. 
Jeho aktuálnym pôsobiskom ja FC Spartak Trnava, účastník 
najvyššej futbalovej súťaže. Ako dieťa hrával aj ľadový hokej, 
no rozhodol sa pre futbal. Od kategórie mladších žiakov pôsobil 
v klube MŠK Tesla Stropkov. V Stropkove zostal až do konca 
dorasteneckého veku a v jeho drese nastúpil aj v niekoľkých 
zápasov za seniorov v III. lige. 

Robert Pich si vo svojej futbalovej kariére prešiel viacerými klubmi. Pôsobil 
v Slavii Praha, v Podbrezovej, neskôr v Banskej Bystrice, no najviac sa mu 
darilo v Žiline, s ktorou získal majstrovský titul aj Slovenský pohár. V roku 2014 
prestúpil do poľského klubu Slask Wroclaw. Po troch sezónach v Poľsku si 
to vyskúšal v Nemecku, odkiaľ sa však po dvoch sezónach vrátil do Poľska, 
odkiaľ odišiel v roku 2022 do Legie Varšava a poslednú sezónu odohral na 
Cypre. No a teraz, počas leta, sa rozhodol pre návrat na Slovensku a kývol 
na ponuku Spartaka Trnava. 

Rodený Svidníčan Robert Pich pre naše noviny povedal: „Po odchode z 
Wroclawu som plánoval zmeniť krajinu a vyskúšať niečo iné, v tom čase ale 
Legia Warszawa angažovala môjho bývalého trénera z Nemecka, s ktorým 

som bol v kontakte a keď som sa dozvedel, že by som sa mohol stať ich hrá-
čom, nad ničím iným som nerozmýšľal. Legia bola skvelá voľba, neskôr sa 
moja situácia v tíme zmenila a ja som zvolil cestu, že si to vyskúšam na pol 
roka na Cypre. Po týchto angažmánoch som sa už chcel vrátiť na Slovensko, 
a preto som prišiel do Trnavy.“ Na pôsobenie v tíme Slask Wroclaw Robert 
Pich vždy spomína, rovnako aj v poľskom hlavnom meste. V rozhovore pre 
naše noviny zhrnul pomery v Poľsku i v Nemecku a priznal, že Wroclaw je 
jeho srdcovkou. Slask a Legia boli dva najlepšie kluby, čo sa týka podmienok 
v ktorých som pôsobil. Warszawa bolo o trocha lepšia, pretože je to adept 

Futbalista pochádzajúci zo Svidníka Robert Pich 
sa po rokoch v Poľsku, Nemecku či na Cypre vrátil na Slovensko 
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na titul každý rok a to cítiť na celom nastavení v klube a u fanúšikov. Tam sa 
človek cíti ako vo veľkoklube. Nemecko bolo tiež super, ale bola to vtedy druhá 
bundesliga a ten štýl nebol pre mňa ideálny, pretože tie spomienky nie sú až 
také dobré, no a keď po mesiaci vyhodili trénera, ktorý si ma priviedol, tým sa 
moja situácia dosť skomplikovala. Slask Wroclaw je však pre mňa vždy tým 

naj, od prvého dňa som sa tam cítil veľmi príjemne, nečakal som, že sa moje 
pôsobenie v tomto klube natiahne na tak dlhý čas, ale je to miesto a mesto, 
kde som sa cítil naozaj ako doma.“
Roberta Picha teraz môžeme vidieť na slovenských futbalových trávnikoch. 
Priznal  že už asi rok rozmýšľal nad návratom na Slovensko a Trnava sa mu 
z hľadiska fanúšikov a štadióna páčila. Navyše, ako podotkol, tím zo sloven-
ského Ríma má vždy ambície hrať o vrchné priečky, a to je preňho lákavé. V 
Žiline, kde vlastne Robert Pich vstúpil do veľkého futbalu, pracujú hlavne s 
mládežou a v jeho veku už príliš neprichádzalo do úvahy, že by to ešte mohol 
skúsiť v meste pod Dubňom. „V Trnave sa mi naskytla príležitosť, pretože sa 

im zranilo dosť hráčov, preto sme sa aj dohodli len na polročnej zmluve, plus 
je tam možnosť predĺženia. Zobral som to, pretože som cítil, že je to správna 
voľba a čo bude, tak to sa uvidí v priebehu sezóny, bol by som rád, ak by som 
tu mohol byť čo najdlhšie,“ netají sa Robert Pich, ktorý priznal i to, že pomaly 
rozmýšľa aj nad tým, čo bude po skončení aktívnej futbalovej kariéry, no v 
žiadnom prípade to nie je otázka dňa. „Snažím sa robiť všetko pre to, aby 
som mohol hrávať čo najdlhšie. To bude najviac záležať od zdravia, formy a 
od možností, aké budú. Vo futbale sa dá ťažko naplánovať čo i len mesiac, je 
veľa faktorov, ktoré všetko môžu ovplyvniť. A ak by som mal ostať pri futbale, 
keď už príde ten koniec aktívnej hráčskej kariéry,  tak by to isto bolo v úlohe 
manažéra alebo skauta, to by ma bavilo a myslím, že by bolo dobré využiť 

kontakty, ktoré som počas kariéry nazbieral.“
Stále aktívny futbalista, dnes hrajúci za trnavský Spartak, pre 
naše noviny hovoril aj o súkromí. Povedal, že s manželkou dlho 
plánovali, že sa usadia v Banskej Bystrici, odkiaľ pochádza práve 
jeho manželka. „Posledný rok sme to prehodnocovali a viac nás 
to láka k Bratislave, kde preda len väčšie možnosti či pre deti, 
či pre mňa. Nemali by sme však problém ani žiť v Poľsku, kde 
sme si to obľúbili, ale to všetko ukáže budúcnosť. Záležať bude 
hlavne od toho, čoho sa chytím po futbale,“ povedal Robert Pich, 
ktorý je veľmi spokojný aj v súkromí. K synovi im v rodinke pred 
dvoma mesiacmi pribudla dcérka Amia a aj preto je rád, že sa 
presťahovali späť na Slovensku, kde budú mať predsa len bližšie 
svoje rodiny. Nuž a úplne na záver sme sa úspešného svidníc-
keho rodáka pýtali aj na to, ako vníma aktuálny stav svidníckeho 
futbalu, keď A mužstvo hráva po vypadnutí z III. ligy Majstrovstvá 
regiónu, teda IV. ligu Východ.
„Priznám sa, že svidnícky futbal veľmi nesledujem, preto sa 
veľmi neviem vyjadriť, čo by mohlo byť za tým vypadnutím, ale 
úprimne poviem, že by som bol veľmi rád, ak by sa Svidníčania 
vrátili do súťaže, kde pôsobí Stropkov, pretože tie zápasy vedia 
ľudí prilákať.“ (ps)

Futbalista pochádzajúci zo Svidníka Robert Pich 
sa po rokoch v Poľsku, Nemecku či na Cypre vrátil na Slovensko 

Robert Pich sa oženil v roku 2016. Na fotografi i je s manžel-
kou a so svojimi rodičmi. 

FOTO k článku: Archív Roberta Picha
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  Žiaci prázdninujú, učitelia dovolenkujú, no školníci už zarezá-
vajú. Spolu s upratovačkami sú prví, ktorí sa vrátili do škôl. Pred 
sebou majú niečo vyše dvoch týždňov na to, aby školu pripravili 
na príchod ostatných.

Školníci a upratovačky už v školách vo veľkom zarezávajú 

  Príkladom je Jozef Bahleda, ktorý je 
školníkom v najväčšej škole vo svidníc-
kom regióne, v Základnej škole Alexandra 
Pavloviča na Komenského ulici vo Svid-
níku. Mesiac voľna si užil v júli. „Aj dva 
by bolo málo, no ale musí stačiť i ten 
mesiac, lebo treba pripraviť školu. Prí-
du žiaci a bude frmol,“ usmial sa školník 
Jozef Bahleda a riaditeľ školy Vladimír 
Pasnišin vysvetlil, čo všetko školníka od 
1. augusta čakalo.
„Čakali ho všetky možné úpravy, 

opravy, ako skrinky pre žiakov, vysprávky všelijakých múrov, dier 
po deťoch, opravuje žalúzie, no proste má toho dosť, má čo robiť, 
aby to všetko stihol do toho 1. septembra.“   
  A keď sme s Jozefom Bahledom strávili pár desiatok minút, sami sme 
sa presvedčili, že má toho na svojich pleciach skutočne dosť. „Tak 

vám poviem, že stále sa niečo nájde. Stále je čo robiť, čo opravovať,“ 
podotkol Jozef Bahleda a priznal, že lepšie sa mu robí, keď je škola prázdna. 
„Nemusím čakať za žiakmi, lebo sa učia, a ja cez hodiny nechodím, 
nemôžem ísť do triedy, ale cez prázdniny je to dobré. Idem, kde chcem, 
robím, čo potrebujem.“ 
  No a tak ani riaditeľ, podobne ako riaditelia iných svidníckych škôl nemusia 
mať obavy, že by na začiatku septembra nebolo všetko pripravené na sláv-
nostný zvonček. „Bez takého školníka, akého máme my, by to nešlo,“ 
zdôraznil s hrdosťou v hlase riaditeľ Základnej školy Alexandra Pavloviča na 
Komenského ulici vo Svidníku Vladimír Pasnišin a niet pochýb, že to isté si 
môžu povedať aj jeho riaditeľskí kolegovia.

 (ps)

   Svidnícka Vináreň na čele s 
Ladislavom Ducárom a jeho 
kolektívom zorganizovala ďal-
šie Pivné dni. Ich súčasťou 
hneď v prvý deň, teda v piatok 
16. augusta, bola súťaž vo va-
rení kotlíkového guľášu. 

Pivné dni vo svidníckej Vinárni aj so súťažou vo varení guľášu

   Na Facebooku o výsledkoch 
informoval predseda hodnotiacej 
komisie Jozef Dirga st. Podľa neho o 
„Zlatú varešku“ vo varení kotlíkového 
guľášu súťažilo osem družstiev. Na 
prvom mieste sa umiestnilo družstvo 
JK BUKOVA KAPIŠOVÁ O.Z., na 
druhom mieste družstvo SIMONA 
HUDÁKOVÁ – TEAM a na treťom 
mieste družstv: ENERGOSPOL DU-
ŠAN POPERNIK.   
   Hodnotiaca komisia pracovala pod 
vedením predsedu Jozefa Dirgu st. v 
tomto zložení: Nadežda Jedinaková, 
Miroslav Ducár, Jozef Sičák, Ľuboš 
Medviď ml.
   „Hodnotili sme hygienu, vzhľad a 
chuť jedla,“ zdôraznil predseda ko-
misie Jozef Dirga st. 
   Pivné dni v areáli Vinárne vo Svid-
níku priniesli viacero druhov pív, ale 
aj chutné street food jedlo a hlavne 
vynikajúcu zábavu pre všetkých.

 (pn)

Víťazné družstvo súťaže vo varení 
kotlíkového guľášu.     FOTO: J. Dirga st. 
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  Dopravcovia regionálnej autobusovej dopravy Prešovského 
samosprávneho kraja budú šesť týždňov vydávať cestujúcim 
dopravné karty zdarma. Obyvatelia kraja ich môžu získať do 
konca septembra a ušetriť pri tom v priemere až šesť eur.

Benefi t pre cestujúcich v Prešovskom samosprávnom kraji: 
Dopravná karta zdarma

  Cestujúci s trvalým pobytom v Prešovskom kraji budú môcť získať dopravnú 
kartu na regionálnu autobusovú dopravu zdarma. Na vybavenie karty budú 
mať celkovo až šesť týždňov, konkrétne od 19. augusta do 30. septembra. 
Samospráva tak chce motivovať cestujúcich, aby využívali pri cestovaní 
dopravné karty, s ktorými je cestovanie rýchlejšie a lacnejšie.
  Od augusta totiž vstúpila do platnosti zónová tarifa a s ňou aj niekoľko 
noviniek. Cestujúci môžu pri cestovaní využiť 
prestupné lístky (jeden lístok na dva spoje 
s prestupom) a predplatné lístky (mesačné, 
štvrťročné, polročné a ročné). Vybrať si môžu 
medzi zónovým lístkom (na vybrané zóny) ale-
bo celosieťovým (platným pre celé východné 
Slovensko).
  „Chceme vyjsť cestujúcim v ústrety a 
odbremeniť ich peňaženky od vybavovania 
nových dopravných kariet, keďže mnohí z 
nich vlastnia ešte staršie karty bez fotogra-
fi í. Zároveň chceme motivovať nových ces-
tujúcich, ktorí doposiaľ nevyužívali doprav-
né karty pri cestovaní. Do konca septembra 
môžu mať tieto karty úplne zadarmo, čím v 
priemere ušetria šesť eur. Ďalšie fi nancie 
ušetria pri pravidelnom cestovaní, keďže 
platba dopravnou kartou je lacnejšia než 
platba v hotovosti. Verím, že túto možnosť 
ocenia aj rodičia pred začiatkom školského 
roka,“ ozrejmil predseda Prešovského samo-
správneho kraja Milan Majerský.
  Dopravné karty si môžu cestujúci vybaviť osobne na predajných miestach 
zmluvných dopravcov Prešovského samosprávneho kraja - SAD Humenné, 

SAD Poprad a SAD Prešov SK alebo online na webe či v aplikácii 
Ubian. Na yyhotovenie dopravnej karty budú potrebovať vypísané 
tlačivo (žiadosť o vydanie dopravnej karty), ktoré si môžu stiahnuť 
na webových stránkach dopravcov.
  Okrem toho sa musia preukázať dokladom totožnosti (OP/CP/rodný 
list), v prípade uplatnenia zliav aj príslušným potvrdením (žiadosť po-
tvrdená školou, preukaz ŤZP, ŤZP-S, Jánskeho plaketa, tehotenský 
preukaz atď.). Nutné je doložiť aj fotografi u a vložiť si na dopravnú 
kartu minimálne desať eur. Platnosť karty po jej vybavení je päť rokov.
  Dopravná karta je elektronické zariadenie, ktoré poskytuje držite-
ľovi bezkontaktnú a bezhotovostnú platbu v prostriedkoch verejnej 
dopravy. Zároveň slúži ako elektronická peňaženka a identifi kačný 
prostriedok na uznanie zľavy z cestovného. Hlavnou výhodou je niž-
šia cena pri kúpe lístka oproti platbe v hotovosti. Pri platbe dopravnou 
kartou sa zároveň výrazne skracuje čas vybavovania cestujúcich pri 
nástupe do autobusu, vďaka čomu sa verejná doprava zrýchľuje.
Predajné miesto v našom regióne je: SAD Humenné: Prepravné 

kancelária Svidník, autobusová stanica
(psk, pn) 

  Termín na podanie vyhlásenia na účely nároku na rodičovský dôchodok pre 
rok 2025 je do 31. 
augusta 2024. Po-
zor, ak súhlasíte, 
aby váš rodič do-
stával rodičovský 
dôchodok, nemusí-
te urobiť nič. Nárok 
a výplata vznikne 
po splnení podmie-
nok automaticky. 
Ktorých prípadov 
sa to týka? - ak si 
dieťa želá presme-
rovať rodičovský 
dôchodok na ná-
hradného rodiča, 
- ak si dieťa neželá, 
aby jeho biologic-
ký rodič dostával 
rodičovský dôcho-
dok, - ak dieťa v 
minulosti nárok na 
rodičovský dôchodok odoprelo, svoj názor medzičasom zmenilo a želá si, aby 
jeho rodičovi bol vyplácaný rodičovský dôchodok. 
  Ak ste už vyhlásenie o presmerovaní/odopretí už podali v minulosti, nemu-
síte ho podávať opakovane. Táto lehota sa vzťahuje na tie deti-oprávnené 
osoby, ktoré tak neurobili do 31. augusta 2023. Formulár nájdete na stránke 
Sociálnej poisťovne.                                                                                    (pn)

Termín na podanie vyhlásenia 
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  Pozývame vás, milovníci folklóru, remesiel a tradičných je-
dál, osláviť spolu s nami Deň ľudových tradícii a Pirohy 2024, 
usporiadaný v rámci Dní európskeho kultúrneho dedičstva na 
Slovensku. Akcia sa uskutoční v nedeľu 8. septembra od 10. do 
18. hodiny v národopisnej expozícii v prírode, teda vo svidníc-
kom skanzene.

Pozvánka na Deň ľudových tradícií a PIROHY 2024   

  Hlavný organizátor tohto podujatia SNM - Múzeum ukrajinskej kultúry vo 
Svidníku odštartuje už 29. ročník súťaže v príprave pirohov s medzinárodnou 
účasťou milovníkov tejto vychýrenej pochúťky. Tradičné jedlo našich prasta-
rých rodičov - pirohy sme vybrali na ich popularizáciu ako miestnu špecialitu, 
ako unikát kultúrneho dedičstva severovýchodného Slovenska. Dodnes sú 
obľúbeným domácim jedlom a ich ochutnávka je azda najlákavejšou časťou 
pestrého programu, lebo okrem súťaže prichystaných a rozdaných bude vyše 
10 000 pirohov od župana a primátorky. 
  Spoluorganizátormi podujatia sú Mesto Svidník a OZ Rusínsko-ukrajinská 
iniciatíva. Záštitu nad podujatím prevzal veľvyslanec Ukrajiny v Slovenskej 
republike Myroslav Kastran a predseda Prešovského samosprávneho kraja 
Milan Majerský. 
  Pripravili sme pre vás celodenný program. Už od 10.00 hodiny sa môžete tešiť 
na tradičné výrobky remeselníkov, tvorivú dielňu Ručná bloková tlač, širokú 
ponuku včelích produktov, jazdu na koni a skvelé občerstvenie vo furmanskej 
krčme. O 14.00 hodine slávnostne otvoríme 29. ročník medzinárodnej súťaže 
PIROHY 2024. Predstavíme vám súťažné družstvá, ktoré sa postarajú o 
prípravu vynikajúcich pirohov, a necháme sa prekvapiť ich fantáziou chutí. 
  Okrem toho v programe uvidíte: skupinu SamaJa Banda, heligonkárku Moniku 
Sorokovu, prehliadku jedinečných umeleckých textilných diel od dizajnérky Ok-
sany Sokol a hostku z Ukrajiny Marynu a kompánia - dynamickú a nespútanú 
kapelu, ktorá dokáže rozospievať a roztancovať každého, bude to skutočná 
šou. Veríme, že neodídete naprázdno. Okrem krásneho umeleckého zážitku 
si možno odnesiete jednu z hodnotných cien pestrej tomboly. 
  Milí priatelia! Poteší nás vaša účasť na podujatí, ktoré má svoje čaro, neo-
pakovateľnosť i dlhoročnú tradíciu a ktoré múzejníci pre vás radi pripravujú. 

Obecný úrad Mlynárovce 

Vás pozýva na 
RUSÍNSKY FOLKLÓRNY FESTIVAL 

v nedeľu 25. augusta o 15. hodine
v kultúrnom dome v Mlynárovciach

Folklórny súbor ŠARIŠAN
Hudobná skupina FORTUNA

Súčasťou dňa je aj akcia pod názvom Športujeme v Mlynárovciach 
- volejbalový turnaj a hry pre deti, mládež a dospelých od 10. hodiny

Vstupné: 5,00 €, deti 3 - 12 rokov: 3,00 €, deti do 3 rokov a osoby ZŤP - zdarma. 
Online predaj vstupeniek na https://snm-online.sk/den-ludovych-tradicii-a-
-pirohy-2024/ 
  Organizátor si vyhradzuje právo na zmenu programu. Svojou účasťou na 
podujatí dávate súhlas na zverejňovanie fotografi í z podujatia.    (snm-muk)

Infoservis 
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Úradná správa č. 4 zo dňa 15. augusta 2024

Majstrovstvá regiónu - 
IV. liga Východ

Slovan Ľubotice - 
1. FK Svidník 3:0 (1:0)

  Začiatok augusta patril v obci Vyšný Mirošov veľkému sviatku 
hasičov. Konala sa tu totiž Medzinárodná súťaž hasičských druž-
stiev o pohár starostky obce a zároveň 4. kolo Podduklianskej 
hasičskej ligy, ktorá prilákala desiatky tímov z celého regiónu. 

Vo Vyšnom Mirošove sa konala Medzinárodná súťaž hasičských družstiev 

Hasiči si zmerali sily v disciplíne, ktorá preverila ich zručnosti, rýchlosť a tí-
mového ducha. Súťaž bola v disciplíne požiarny útok, kde hasiči museli v čo 
najkratšom čase spojiť hadice, napojiť ich na čerpadlo a zostreliť terče prudkým 
prúdom vody. Svoje schopnosti predviedlo 24 hasičských družstiev nielen z 
okresu Svidník, ale aj z okolitých okresov. Súťažilo sa v troch kategóriách a 
to ženy, muži do 1 200 cm³, muži nad 1 200 cm³.
Výsledky súťaže:

  Na záver patrí veľké poďakovanie poslancom obecného zastupiteľstva a 
predsedovi DHZO Petrovi Ligovi, ktorí prispeli k tomu, že sa táto súťaž mohla 
zorganizovať, všetkým dobrovoľníkom, ktorí sa podieľali na organizácii súťaže, 
súťažiacim, ktorí prispeli svojím športovým duchom a divákom za povzbu-
dzovanie.                                                                                                   (pn)

Sekretariát: 
  Oznamuje FK OOFZ Svidník, že výsledky, tabuľky, úradné správy, ŽK, ČK, 
strelcov gólov, rozpis zápasov a tlačiva OOFZ nájdu na stránke: https://www.
facebook.com/profi le.php?id=100083023968073 a na www.futbalnet.sk
Upozorňuje kluby na čerpanie príspevkov podľa § 69 ods. 4 písm. a) a písm. 
b) zákona č. 440/2015 Z.z. o športe tzv. kredity pre mládež.
ŠTK OOFZ:
Schválila výsledky stretnutí 1. kola 7. ligy dospelých
  Schválila žiadosť MFK Slovan Giraltovce o zmenu termínu stretnutia 2. kola 
7. ligy dospelých Giraltovce - Radoma, zápasy sa odohrajú v obrátenom poradí 
v jeseni v Radome 18. augusta 2024 o 14.30 hod. a v jari v Giraltovciach 12. 
apríla 15.30 hod., vzájomná dohoda, poplatok 10 eur. 
  ŠTK z dôvodu stretnutia reprezentácie Slovenka s Azerbajdžanom v Lige 
národov dňa 8. septembra 2024 o 18.00 hod. v Košiciach-KFA, nariaďuje 
odohrať všetky stretnutia 7. ligy dospelých plánované na nedeľu 8.9.2024 
o 14.00 hod. Kluby po vzájomnej dohode môžu odohrať stretnutia aj v inom 

termíne, zmeny budú bez poplatku.
KR a DZ OOFZ:
2. kolo 7. liga Majstrovstvá OOFZ - dospelí - 18. augusta 2024 o 16.30 hod.:
  Kalnište - V. Orlík -17. augusta 2024 (sobota) o 16.30 hod., Radoma - Gi-
raltovce  o 14.30 hod., Tisinec - Mestisko, Sitníky - Kuková, Stročín - Rovné, 
Lúčka - Chotča. 
DK OOFZ:
  Trestá hráča OŠK Mestisko - Marián Chovanec - 1095784 - DO pozastave-
ním výkonu športovej činnosti na 2 stretnutia nepodmienečne od 15. augusta 
2024, podľa DP čl. 48/1a,2a, poplatok 10 eur. 
  Úradná správa OOFZ uverejnená v okresných týždenníkoch má informatívny 
charakter a nemusí obsahovať všetky informácie. Kompletná a záväzná je 
Úradná správa OOFZ zverejňovaná na stránke: https://www.facebook.com/
profi le.php?id=100083023968073

OOFZ Svidník

   Aj v piatom kole prehra. 
Tentoraz v Ľuboticiach. Futba-
listom Svidníka sa po zostupe 
do IV. ligy akosi nedarí. 

 Na ihrisku v Ľuboticiach v uplynulú 
sobotu prehrávali po prvom polčase o 
gól, no v druhom domáci hráči pridali 
v 63. minúte druhý gól a v 76. minúte 
z pokutového kopu aj tretí. 
    Zostava Svidníka: Z. Haluška - 
Hoponko (82. T. Kočiš), Dos Santos, 
Macko, M. Makara, Martiček (82. T. 
Konár), Repka, Jiménez Yánez (76. 
S. Haluška), Baran (45.+1. Fedák), 
John Orie, T. F. Cina (45.+.1. Rogoš). 
   V najbližšiu nedeľu 25. augusta 
sa futbalisti Svidníka od 16.00 na 
domácej pôde predstavia proti Sabi-
novu.                                          (pn)
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SVÄTÉ OMŠE, LITURGIE A ZHROMAŽDENIA  

HODULÍK, Ervín: Pohrebná služba. 
Bratislava, Marenčin PT 2024. 302 s.
  Nevýraznému účtovníkovi, tridsiatnikovi Ludwi-
govi, odhalí starý otec rodinnú históriu a židovský 
pôvod. Jeho prastarý otec s priateľom založili pred 
vojnou pohrebníctvo, vlastnili budovu a pozemky. 
Tie sa teraz vrátili do rúk potomkom. Keď Ludwiga 
po zinscenovanom spore vyhodia zo zamestnania, 
prijme ponuku starého otca a stáva sa spoloč-
níkom novozaloženého pohrebníctva. Udalosti 
naberajú rýchly spád. Počas rozbiehania fi rmy a 
rekonštrukcie priestorov prichádza ku konfl iktom. 
Korupcia, hádky a vydieranie vyústia do vraždy. 
Pribudnú ďalšie obete a podozrenia vedú do naj-
vyšších poschodí politiky...

ĎAGILEV, Sergej Pavlovič (31.3.1872-19.8.1929)
  Bol ruský umelecký kritik, mecenáš, baletný inovátor a impresário. V roku 
1909 založil svoju prvú baletnú spoločnosť, v ktorej zažiarili dvaja najväčší 
tanečníci všetkých čias, Anna Pavlovová a Václav Nižinskij. Táto nová spo-
ločnosť sa rozišla so starými konvenciami. Využívali nové krokové variácie, 
scény navrhovali abstraktní umelci a hudbu komponovali experimentálni a noví 
skladatelia ako Stravinskij. Ďagilev úplne zmenil spôsoby inscenovania baletu. 

BEAR, Greg  (20.8.1951-19.11.2022)
  Bol americký spisovateľ vedeckej fantastiky. S rodičmi sa často sťahoval, 
keďže otec slúžil u námorníctva. Navštívil Japonsko, Filipíny, či Aljašku. Tam 
ako desaťročný napísal aj svoju prvú poviedku. Písaním sa živil od 23 rokov. 
Vo svojej tvorbe sa venoval témam galaktických konfl iktov, umelých svetov a 
zrýchlenej evolúcie. Rozsah a vedeckosť jeho práce ho zaraďuje do kategórie 
autorov hard science fi ction. Jeho dielo bolo niekoľkokrát ocenené prestížnymi 
cenami Hugo a Nebula. 

Vystrašený vnúčik volá na starkú:
- Čo robíte s tou anténou na streche, stará mama?

- Utieram z nej prach, bude čistejší obraz!

RÍMSKOKATOLÍCKA FARNOSŤ SVIDNÍK 
   Utorok 20. augusta - Sv. Bernarda, učiteľa Cirkvi: 18.00 ZBP Štefan, 
Streda 20. augusta - Sv. Pia X. pápeža: 6.30 + Mária, Jozef, 18.00 ZBP rod. 
Braslavskej, Štvrtok 22. augusta - Preblahoslavenej Panny Márie Kráľovnej: 
6.30 ZBP Jozef (75 rokov života), 18.00 + Ján, Piatok 23. augusta - feria: 6.30 
+ Mária, Ján, 18.00 + Peter, Zdeno, Sobota 24. augusta - sv. Bartolomeja, 
apoštola: 8.00 ZBP Darina, 15.30 Sobášny obrad, 17,00 v Nemocnici ZBP 
Martin, Nedeľa 25. augusta: 8.00 ZBP Bohuznámej rodiny, 10.30 + Juraj.  

GRÉCKOKATOLÍCKA FARNOSŤ SVIDNÍK - ZÁHRADNÁ
   Utorok 20. augusta: 17:00 Za zdravie a Božie požehnanie pre Annu, Lenku, 
Juraja, Jána a Jána, Streda 21. augusta: 17:00 + Ján Sluk (týždňová), Štvrtok 
22. augusta: 7:00 Na úmysel darcu, Piatok 23. augusta: 17:00 Za zdravie a 
Božie požehnanie pre Darinu s rod., Sobota 24. augusta: 7:00 + Peter, Anna, 
Andrej, Anna, Peter, Ján, Andrej, Mária, Vasiľ, Andrej, Nedeľa 25. augusta: 
8:00 Za farnosť. 

GRÉCKOKATOLÍCKA FARNOSŤ SVIDNÍK - MESTO
Utorok 20. augusta - Svätý prorok Samuel: 12.00 † Mikuláš, Mária a ost. z 
rod. csl. sv. lit., 17.00 Kláštor sestier Baziliánok, 18.00 * Veronika, Streda 21. 
augusta - Svätý apoštol Tadeáš, Svätá mučenica Bassa: 6.30 † Helena, 18.00 
† Jozef a Helena Ozogároví, Štvrtok 22. augusta - Svätý mučeník Agatonik a 
spoločníci: 12.00 * Michal s rod., Tichá adorácia pred Eucharistiou od 13:00, 
Ruženec za závislých s komunitou Cenacolo od 17:15, 18.00 † Michal, Piatok 
23. augusta - Svätý hieromučeník Irenej, Zakončenie sviatku Zosnutia Bohoro-
dičky: 6.30 * Radovan s rod., 18.00 * Jozef, Monika, Veronika, Matúš, Sobota 
24. augusta - Svätý hieromučeník Eutychés: 7.00 † z rod. Humeníkovej, 
Hvizdovej, Bačovej, Nedeľa 25. augusta - 5. Hlas, Bl. hieromučeník Metod 
Dominik Trčka, Svätý apoštol Títus: 7.00 Ruženec a Moleben k bl. Metodovi, 
8.00 * Dušan s rod. slov. lit., 10.30 * Za farnosť   csl. lit., Večiereň od 17:00, 
18.00 * Andrea, Martin, Oskar.

OZNAMY: 
* Archieparchiálna odpustová slávnosť v Čirči - 24.-25. august. * V nedeľu je 
sviatok hieromučeníka bl. Metoda Dominika Trčku, michalovského igumena 
kláštora otcov Redemptoristov; pred rannou bohoslužbou bude Moleben k 
bl. Metodovi.  

PRAVOSLÁVNA FARNOSŤ SVIDNÍK
   V nedeľu a vo sviatky o 7.30 hod. utreňa, o 9.00 hod. sv. liturgia, počas 
týždňa: pondelok, utorok o 6.00 hod. sv. liturgia -  prot. Ján Pajkoš, streda, 
štvrtok, piatok, sobota o 6.00 hod. sv. liturgia - prot. Ján Sovič, Večerné bo-
hoslužby od pondelka do soboty sa konajú o 17.00 hod. Nedeľnú večerňu 
slúžia duchovní striedavo.

SÁLA KRÁĽOVSTVA - JEHOVOVI SVEDKOVIA 
   Zhromaždenia Jehovových svedkov sa konajú v sále Kráľovstva na Ul. 
Festivalovej, č. 2042 vo Svidníku.  

   Červená je farbou energie a života, prebúdza 
životnú energiu a priťahuje úspech. Podnecuje 
vášeň, vôľu... A taký je aj Dukelský beh mieru 
- plný vášne pre beh, vášne pre úspech, plný 
neskrotnej energie a vôle.

65. ročníku Dukelské-
ho behu mieru bude 
vládnuť červená, ktorá 
je farbou emócií - pozi-
tívnych, negatívnych, ale hlavne silných. 
   Predaj spúšťame v deň DBM, môžete byť medzi 
prvými, ktorí v nich budú bežať, fandiť, zabávať sa.
   Štartujeme 1. septembra. Zaregistrujte sa na 
Dukelský beh mieru online a ste v hre o e-kolo-
bežku. R E G I S T R Á C I A: https://my.raceresult.
com/285934/registration

Produkty Dukelského behu mieru 
aj na 65. ročníku 1. septembra
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Čo premieta 
Kino Dukla?

VOTRELEC: ROMULUS
PIATOK 23. AUGUSTA 

O 19. HODINE 
 
 Spaeny hrá vedkyňu, jednu z mla-
dých vesmírnych kolonizátorov, 
ktorých misia sa zmení na nočnú 
moru. Dôvod je zrejmý - na planéte sa 
životy kolonizátorov pretnú s titulným 
brutálnym mimozemšťanom a takéto 
stretnutie s „tretím druhom“ nemôže 
dopadnúť šťastne. Navyše - príbeh 
sa odohráva v prostredí opustenej 

vesmírnej stanice.   
  Veľa inovácie a nápadov nás v no-
vom Votrlecovi asi nečaká.
Film, ktorý produkuje Ridley Scott, 
je autorským projektom 46-ročného 
Uruguajčana Feda Alvareza, ktorý má 
za sebou viacero rôzne zvládnutých 
titulov ako napríklad Evil Dead (2013), 
Don´t Breathe/Muž v temnote (2016) 
či naposledy sériu Calls/Hovory 
(2021).
  V hereckom obsadení nájdeme aj Is-
abelu Merced, hviezdu Madame Web, 
ďalej Davida Jonssona (Industry), Ar-
chieho Renauxa (The Greatest Beer 
Run Eve, Shadow a Bone (Světlo a 
stíny) či Aileen Wu.  
  Rok výroby: 2024, Dátum lokálnej 
premiéry: 15. august 2024, Krajina 
pôvodu: USA, 119 minút, slovenský 
dabing, vstupné: 6 eur 

Kto daroval krv? 
  V pondelok 12. a v stredu 14. augusta prišlo na Hematologicko-transfúzne oddelenie svidníckej nemocnice darovať 
krv 32 bezpríspevkových darcov: 
  Tatiana Mergeščiková (prvodarca), Marcela Kaliňáková (prvodarca), Dávid Škovran (prvodarca), Ema Podhajecká 
(prvodarca), Anton Hričan (prvodarca), Daniel Guľa (prvodarca), Jaroslav Suvák (109), Pavol Melník (47), Martin 
Očipka (74), Matúš Očipka (11), Petra Berežná (8), Lenka Bučková (21), Jana Matíková (6), Katarína Simčaková (3), 
Patrik Halaj (54), Miroslav Šoff a (65), Jaroslav Sasarák (49),  Alexandra Lehocká (2), Milan Lehocký (29), Vladislav 
Čisár (79), Peter Šichula (5), Marek Bochmač (30), Miroslav Matkobiš (26), Jaroslav Cimbora (71), Milan Piršč  (31), 
Juraj Gibej (64), Štefánia Banduričová (5), Marek Jesenský (36), Adriána Gočová (22), Katarína Renčková (3), Ján 
Renčko (10), Daniela Rudová (4). 

Vďaka za Váš šľachetný čin! Územný spolok Slovenského Červeného kríža vo Svidníku 

POZVÁNKA 

NA TERMÁLNE 

KÚPALISKO 
  Okresné centrum Slovenského zvä-
zu telesne postihnutých vo Svidníku 
pozýva svojich členov aj nečlenov 
na jednodňový výlet do termálneho 
komplexu bazénov v Sarospataku 
(Maďarsko) 21. augusta 2024. 
  Bližšie informácie na tel. čísle: 
0903 041 725 alebo na 4. poschodí 
v budove AB vo Svidníku. 


